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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/16 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-22 
Rijeka, 17. 11. 2022. 
 
 

   
 

ZAPISNIK 
S 45. SJEDNICE VMO POTOK 

 
45. sjednica VMO Potok održana je 17.11.2022. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice.  
2. Rasprava i usvajanje prioriteta MO Potok za 2023. godinu. 
3. Donošenje Odluke o promjeni programa Doček svetog Nikole. 
4. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće je dalo suglasnost za produljenje radnog vremena cafe bara „Boom bar“ do 
02:00 sata za dane 12. studenoga i 17. prosinca 2022. godine zbog proslave odlaska 
u mirovinu i rođendana. 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na molbu MO Potok za 
financiranje sanacije urušenog zida u ulici Potok: „Temeljem Zakona o komunalnom 
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gospodarstvu Grad Rijeka održava površine javne namjene na području Grada kao 
površine čije je korištenje namijenjeno svima i pod jednakim uvjetima. Predmetni zid 
ne predstavlja površinu javne namjene, međutim treba uzeti u obzir moguću 
opasnost od daljnjeg urušavanja zida na javnu površinu. Uvidom u zemljišne knjige 
utvrđeno je da je kao vlasnik navedenog zida upisano društveno vlasništvo korisnik 
trgovačkog poduzeća koje je  brisano i nema pravnih slijednika, te je  zatražena 
informacija od Općinskog državnog odvjetništva u Rijeci o tome tko se u konkretnoj 
situaciji smatra vlasnikom nekretnine kako bi se prema njemu mogle poduzeti 
odgovarajuće mjere. Kako Grad nije upisani vlasnik, a niti posjednik predmetnog 
zida, isti nismo u mogućnosti održavati“.   
 

 Vijeće će uputiti sljedeći odgovor: „Nismo zadovoljni Vašim odgovorom jer za 
utvrđivanje vlasništva nije potrebno Općinsko državno odvjetništvo u Rijeci, Grad 
Rijeka ima svoju pravnu službu koja to treba rješavati. Gospođa je napravila 
samoinicijativno zid (i to loše) jer koristi taj prostor da bi zbog neriješenog vlasništva 
kroz dosjelost stekla posjed. Na ovaj način bit će oštećeni građani grada Rijeke“. 

 

 11. studenoga održan je sastanak na terenu s predstavnicama Odjela za komunalni 
sustav i Čistoće. 
 
Za 2022. godinu planirane su sljedeće stavke: 
 
1. Hortikulturno uređenje zelene površine unutar ulice Nikole Cara 
 
- Sljedeći tjedan će se ukloniti suho stablo i nadoknaditi novim, te zasaditi biljke 

gdje god je to moguće (uz uvjet da se omogući pristup površini – postavit će 
obavijesti vozačima da ne parkiraju uz zelenilo) 

 
2. Hortikulturno uređenje zelene površine u ulici Potok sjeverno od k. br. 13  
 
- Raščišćen je dio zelenila, do kraja godine će se napraviti zidić kako bi se 

spriječio odron zemlje, te ako preostane sredstava betonirati zemljani dio uz 
stepenice prema Kresnikovoj ulici i pofarbati dio ograda uz stepenice prema 
dječjem igralištu.  

 
- U dogovoru s Lucijom Bagić za sljedeću godinu će se planirati stavka „Nastavak 

uređenja zelene površine u Ulici Potok sjeverno od kućnog broja 13“ (uređenje i 
čišćenje površine, sadnja zelenila, kaskade zbog obrušavanja terena, farbanje 
preostalih ograda i sl.). 

 
AD 2 
 
Vijeće je raspravljalo o obrađenim prijedlozima komunalnih prioriteta za 2023. godinu i o dodatnim 
stavkama koje su predložio ZKD i donijelo sljedeći 
 
   Zaključak: 
 

 Nakon rasprave jednoglasno su usvojeni prioriteti komunalnog uređenja MO Potok 
za 2023. godinu i to: 
 
Uređenje zelene površine i sadnja drveća u ulici Viktora Cara Emina          20.000,00 
između kućnih brojeva 10c i 16         
Postava ljuljačke za bebe na dječje igralište u  Parku 1. maja                       16.000,00 
Nastavak uređenja zelene površine u Ulici Potok sjeverno od                      90.000,00 
kućnog broja 13 

                                                                                                                                        _________                                                                   
 

                                                                                                                            126.000,00 
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AD 3 
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće MO Potok je planiralo realizaciju programa Doček svetog Nikole uz 
sudjelovanje Ri Teatra s prigodnom predstavom i podjelom poklona. Nažalost više 
ne rade predstave za djecu, te je Vijeće u dogovoru s MO Mlaka angažiralo glumca iz 
Lutkarskog kazališta Rijeka koji će u kostimu Djeda Božićnjaka darivati djecu. Vijeće 
je jednoglasno donijelo odluku o promjeni programa uz suglasnost Odjela za 
samoupravu. 

 
AD 4 
 

 Vijeće će u prosincu realizirati planirani program Dan MO uz izložbu slika i kulturno-
umjetnički program u dogovoru s izvođačima (Duško Jeličić i ženska klapa 
„Vongola“).  
 

 Potrebno je ponoviti dopis kojim se traži drugi prostor za MO Potok jer je nakon 
obilne kiše ponovno bio poplavljen i neprimjeren je za rad i odvijanje programa 
Vijeća.   

 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


